# **Tourist Visa**

**Purpose of visit** 

赴泰目的

**Tourism and Leisure activities** 

旅游与休闲度假

# **Required Documents**

TR1

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Travel booking confirmation
- 5. Proof of accommodation in Thailand (e.g., accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand)
- 6. Financial evidence: an amount of no less than 20,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 确认日期的往返泰国的电子客票行程单
- 5. 在泰国期间的住宿证明,例如:酒店订单,在泰家人/朋友的邀请信
- 6. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于20,000泰铢的银行对账单或担保信

### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3) 持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongqing Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate–General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

Single

Multiple

Single

3 months

Multiple

# Visa Type Tourist Visa

**Purpose of visit** 卦泰目的

Medical treatment (less than 60 days)

医疗(不超过60天)

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- Travel booking confirmation 4.
- Proof of accommodation in Thailand (e.g., accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand)
- 6. Letter of appointment from hospital/medical center
- Financial evidence: an amount of no less than 20,000 THB (e.g., bank statements for 7. the last three months, sponsor letter)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 确认日期的往返泰国的电子客票行程单
- 5. 在泰国期间的住宿证明,例如:酒店订单,在泰家人/朋友的邀请信
- 6. 泰国医院或者医疗机构出具的赴泰就医相关文件
- 7. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于20,000泰铢的银行对账单或担保信

备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongqing Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

**Number of entry** 

**Validity of Visa** 

Single

Single

# **Transit**

**Purpose of visit** 

卦泰目的

**Transit (a stopover longer than 12 hours)** 讨境(停留超过12小时)

### **Required Documents**

- Biodata page of Passport or Travel Document 1.
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- Travel booking confirmation 4
- 5. Proof of accommodation in Thailand (e.g., accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand)
- Financial evidence: an amount of no less than 20,000 THB (e.g., bank statements for 6. the last three months, sponsor letter)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 确认抵达泰国日期和从泰国过境前往第三国的日期的电子客票行程单
- 5. 在泰国期间的住宿证明,例如:酒店订单,在泰家人/朋友的邀请信
- 6. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于20,000泰铢的银行对账单或担保信

### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongging Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

1 entry 2 entries

3 entries

1 entry

3 months

6 months

2,3,4 entries 4 entries

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

# **DTV Visa**

Purpose of visit 卦泰目的

Workcation (digital nomad/remote worker/foreign talent/freelancer)

工作度假(数字游民/远程工作者/外国人才/自由职业者)

# **Required Documents**



- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 500,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Employment contract or employment certificate in their country or professional portfolio showcasing digital nomad, remote worker, foreign talent or freelancer status

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于500,000泰铢的银行对账单或担保信
- 5. 提供本人在泰国境外的雇佣合同或雇佣证明,须能证明申请人有条件远程办公,工作时间自由;提供展示本人数字游民、远程工作者、外国人才或自由职业者身份的专业作品集。

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Validity of Visa** 

Multiple

Multiple

5 years

# **DTV Visa**

Purpose of visit 卦泰目的 Thai soft power-related activities (e.g., Muay Thai, Thai culinary training, and medical treatment) 泰国软实力相关活动 (如泰拳课程,泰国烹饪课程和医疗等)

# **Required Documents**



- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 500,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Proof of confirmation to attend the activity or letter of appointment from hospital/medical center

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于500,000泰铢的银行对账单或担保信
- 5. 提供所参加活动的确认证明文件或医院/医疗中心的预约信

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

Multiple

5 years

**Validity of Visa** 

**Multiple** 

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

# **DTV Visa**

Purpose of visit 卦泰目的 Spouse and children under 20 years old of DTV visa holders

DTV签证持有者的配偶和受抚养子女(年龄不超过20岁)

## **Required Documents**



- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 500,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. DTV visa of the DTV holder
- 6. Proof of relationship to the DTV visa holder (e.g., a copy of marriage certificate/birth certificate/ certificate of adoption)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:不少于500,000泰铢(仅认可最近三个月的银行对账单或担保信)
- 5. DTV签证持有者的DTV签证
- 6. 与DTV签证持有者的关系证明(如结婚证/出生证/领养证的复印件)

#### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3) 持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongqing Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate–General in Chengdu for Thai legalization.

## **Number of entry**

**Validity of Visa** 

Multiple

Multiple

5 years

# Non – Immigrant

**Purpose of visit** 

赴泰目的

**Employment** 

就业

# **Required Documents**

**B1** 

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. WP32 (An approval letter from the Ministry of Labour) or work permit in case of Non-Immigrant B renewal (Japanese is waived from the requirement to submit WP32)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢的银行对账单或担保信
- 5. WP32 (泰国劳工部的批准信)或有效的泰国工作许可证(日本国籍申请人免除提交WP32)

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Validity of Visa** 

Single

Single

**Purpose of visit** 

卦泰目的

**Business visit** 

商务访问

## **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (Single), 120,000 THB (Multiple) (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Invitation letter from company in Thailand

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢(单次入境), 低于120,000泰铢(多次入境)的银行对账单或担保信)
- 5. 泰方公司出具的邀请信

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Single** 

Multiple

**Validity of Visa** 

Single

3 months

Multiple

1 year

**Purpose of visit** 

卦泰目的

**Internship (Non-Curricular internship)** 

实习 (非课程实习)

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4 Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter confirming the internship/participation from the company in Thailand

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或者旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢的银行对账单或担保信
- 5. 泰国公司出具的实习确认函

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

Single

**Validity of Visa** 

Single

## **Purpose of visit**

卦泰目的

### Employed as an academic staff/teacher in Thailand

在泰任教或教职员工

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter from relevant authority such as Ministry of Education, University, International School
- Certificate of criminal record clearance from the country of residence 6.

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢的银行对账单或担保信
- 5. 泰国相关机构的批准信,例如:教育部,大学,国际学校
- 6. 申请人所在国出具的无犯罪记录证明

备注: 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

Single

3 months

Single

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

**Validity of Visa** 

**Purpose of visit** 

卦泰目的

**Employment (BOI)** 

就业(BOI)

## **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- Document indicating current location
- Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB 4 (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- Letter from the Thailand Board of Investment (BOI) 5.

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢(单次入境), 不低于120,000泰铢(多次入境)的银行对账单或担保信
- 5. 由 BOI (泰国投资促进委员会) 出具的确认信

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Validity of Visa** 

**Single** 

Single

**Purpose of visit** 

卦泰目的

**Business visit (BOI)** 商务访问(BOI)

### **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- Photograph taken within the last six months 2.
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (Single), 120,000 THB (Multiple) (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter from the Thailand Board of Investment (BOI)

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢(单次入境), 不低于120,000泰铢(多次入境)的银行对账单或担保信
- 5. 由 BOI (泰国投资促进委员会) 出具的确认信

备注: 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Single** 

Multiple

**Validity of Visa** 

Single

3 months

Multiple

1 year

### **Purpose of visit**

卦泰目的

### To study (Bachelor's degree or higher)

学习(本科及以上学历)

## **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- Financial evidence covering tuition fees and living expenses (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter from University
- Letter confirming enrollment details from University signed by an authorized person, 6 together with a copy of ID card or passport of the signer

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月能涵盖学费和生活费的银行对账单或担保信
- 5. 泰方学校邀请信
- 6. 由大学出具的入学确认函,须由授权人签字并附上身份证或护照复印件
- 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单
  - 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
  - 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongging Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

## **Number of entry**

**Validity of Visa** 

**Single** 

Single

# Non – Immigrant

### **Purpose of visit**

赴泰目的

### To study (elementary to secondary level)

学习(小学到中学阶段)

## **Required Documents**



- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence covering tuition fees and living expenses (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter from relevant authority under the Ministry of Education or International School
- 6. Letter confirming enrollment details from the Institute/University, signed by an authorized person, together with a copy of ID card or passport of the signer

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月能涵盖学费和生活费的银行对账单或担保信
- 5. 由泰国教育部相关主管机构或国际学校出具的函件
- 6. 由学校出具的入学确认函,须由授权人签字并附上身份证或护照复印件

#### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3) 持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongqing Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate–General in Chengdu for Thai legalization.

## **Number of entry**

**Validity of Visa** 

**Single** 

Single

# Non – Immigrant

### **Purpose of visit**

赴泰目的

# To study (vocational, technical, or university diploma below Bachelor's degree)

学习(职业类,技术类或大学本科以下学历)

# **Required Documents**

ED2

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- 4. Financial evidence covering tuition fees and living expenses (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Letter from Institute/University
- 6. Letter confirming enrollment details from the Institute/University, signed by an authorized person, together with a copy of ID card or passport of the signer

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月能涵盖学费和生活费的银行对账单或担保信
- 5. 学院/大学的邀请信
- 6. 由学院/大学出具的入学确认函,须由授权人签字并附上身份证或护照复印件

### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3) 持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongqing Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate–General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

**Single** 

Single

**Purpose of visit** 

卦泰目的

Internship (Curricular internship) or Exchange student

实习(课程实习)或交换生

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2 Photograph taken within the last six months
- Document indicating current location 3.
- 4. Financial evidence covering living expenses (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- Letter confirming the curricular internship from the visa applicant's 5. university/educational institute
- Letter confirming the internship/participation in a program from the 6. company/international organization

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明: 仅认可最近三个月能涵盖学费和生活费的银行对账单或担保信
- 5. 签证申请人就读的大学或教育机构出具的确认其课程实习的信函
- 6. 泰方公司或国际组织出具的实习/项目参与确认信
- 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单
  - 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
  - 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongging Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

Single

Single

### **Purpose of visit**

卦泰目的

Retirement (pensioner aged 50 or above with state pension who wishes to stay in Thailand for no longer than 90 days)

退休(希望在泰国停留超过90天的年满50周岁及以上目 领取国家养老金的退休人员)

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- Document indicating current location
- 4 Financial evidence showing monthly income of no less than 65,000 THB or having the current balance of 800,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)

#### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:显示收入不少于65,000泰铢的收入证明或仅认可最近三个月申请人账户 当前余额不低于800,000泰铢的银行对账单或担保信

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

**Validity of Visa** 

Single

Single

### **Purpose of visit**

卦泰目的

To stay with non-Thai family residing in Thailand (more than 60 days)

与居住在泰国的非泰国籍家庭成员居住(超过60天)

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- Financial evidence: an amount of no less than 30,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Personal details of a family in Thailand (e.g., ID card, passport and the visa page or stay permit in Thailand)
- 6. Proof of relationship to a family in Thailand (e.g., a copy of marriage certificate/ birth certificate/certificate of adoption)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:仅认可最近三个月金额不低于30,000泰铢的银行对账单或者担保信
- 5. 在泰家庭成员的个人资料(例如:身份证,护照,有效签证,居住证明)
- 6. 与在泰家庭成员亲属关系证明文件(例如:结婚证/出生证/领养证的复印件)

### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongging Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

**Single** 

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

### **Purpose of visit**

卦泰目的

To stay with Thai family residing in Thailand (more than 60 days)

与居住在泰国的泰国籍家庭成员居住

## **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- Photograph taken within the last six months
- 3. Document indicating current location
- Financial evidence showing monthly income of no less than 40,000 THB or having the current balance of 400,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, sponsor letter)
- 5. Personal details of a family in Thailand (e.g., ID card, passport and the visa page or stay permit in Thailand)
- Proof of relationship to a family in Thailand (e.g., a copy of marriage certificate/birth 6. certificate/certificate of adoption)

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明: 月收入不少于40,000泰铢的证明或仅认可最近三个月金额不低于400,000泰铢 的银行对账单或担保信
- 5. 在泰家庭成员的个人资料(例如:身份证,护照,有效签证,居住证明)
- 6. 与在泰家庭成员亲属关系证明文件(例如:结婚证/出生证/领养证的复印件)

### 备注: 1. 申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

- 2. 如提供家庭成员名下的资金证明需提供亲属关系双认证
- 3. 双认证的办理步骤: (1) 持关系证明原件至公证处进行翻译(2) 持公证书到四川省 外事办公室或重庆市人民政府外事办公室办理中方认证(3)持中方认证后的公证书到 泰王国驻成都总领事馆进行泰方认证

#### Remarks:

- 1. The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.
- 2. If the applicant choose to submit a family member's bank statement, a legalized kinship certificate is required.
- 3. Notarization Steps: (1) Submit the original proof of kinship certificate to a Notary Public Office for translation and notarization. (2) Submit the document to the Foreign Affairs Office of Sichuan Province or Chongging Municipal Foreign Affairs Office for Chinese legalization. (3) Submit the document to the Royal Thai Consulate-General in Chengdu for Thai legalization.

### **Number of entry**

**Validity of Visa** 

Single

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

# Non – Immigrant

**Purpose of visit** 

赴泰目的

Long-stay (0-A) 养老

# **Required Documents**

- 1. Biodata page of Passport or Travel Document
- 2. Photograph taken within the last six months
- 3. Proof of permanent residence in the country where the application is submitted
- 4. Financial evidence showing monthly income of no less than 65,000 THB or having the current balance of 800,000 THB (e.g., bank statements for the last three months, proof of earnings)
- 5. A medical certificate issued in the country where the application is submitted, showing no prohibitive diseases as specified in the Ministerial Regulation No. 14 (B.E. 2535). The certificate must be valid for no more than three months.
- 6. Foreign Insurance Certificate, as stipulated by the Office of Insurance Commission and Health Insurance of Thailand, must be completed, signed, and stamped by the insurance company. The form can be downloaded from <a href="https://longstay.tgia.org">https://longstay.tgia.org</a>.
- 7. Health Insurance issued by a Thai or foreign insurer, covering general illnesses, including COVID-19, with a minimum insured sum of 100,000 USD or 3,000,000 THB.
- 8. Certificate of criminal record clearance from the country of nationality or the country where the application is submitted

### 申请材料

- 1. 申请人护照或旅行证件首页信息页
- 2. 申请人于半年内拍摄的标准电子证件照
- 3. 证明申请人当前所在地的相关文件
- 4. 财务证明:不少于65,000泰铢的月收入证明或仅认可最近三个月金额不低于800,000 泰铢的银行对账单
- 5. 由提交申请所在国出具的健康证明: (根据佛历**2535**年第**14**号部长条规)证明申请人 没有麻风病、肺结核、大象腿,毒瘾、三级梅毒,此健康证明有效期需在三个月内
- 6. 外国保险证明:根据泰国保险委员会和健康保险办公室规定,须提供由保险公司填写、签署并盖章的保险证明,表格可从 https://longstay.tgia.org.下载
- 7. 由泰国或外国保险公司出具的健康保险,须涵盖包括 COVID-19 在内的一般疾病,保额不低于100,000美元或者3,000,000 泰铢
- 8. 由国籍国或签证申请所在国出具的无犯罪记录证明

备注:申请人需提供最近三个月值得信任的完整银行对账单

Remarks: The amount in the bank statement should be credible throughout the period of 3 months.

**Number of entry** 

Validity of Visa

**Multiple** 

Multiple

1 year